

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: woensdag 22 oktober 2014 10:47
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Kan je deze nieuwsbrief niet goed lezen, ga dan naar www.rosadoc.be/vrouwennieuws.htm

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk het nieuws dan hier in je browser.

Vrouwennieuws

22 oktober 2014

Nieuw op de RoSa-website

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- Ultraorthodoxen vallen bussen aan in Jeruzalem (De Standaard, 22/10/2014)
- Rutten: "Als men een minister aanvalt op haar uiterlijk, hou ik mijn hart vast" (De Morgen, 22/10/2014)
- Oxfam zamelt oude beha's in (De Morgen, 22/10/2014)
- Gwendolyn Rutten: 'Ik ben die clichés over vrouwen een beetje zat' (Knack, 22/10/2014)
- Congolese arts Denis Mukwege wint Europese Sacharovprijs (Knack, 22/10/2014)
- Rousseff neemt afstand van centrumrechtse uitdager in peilingen (De Redactie, 22/10/2014)
- "Nous la tuérons comme un moineau": Quand on n'a (pour seul crime) que l'amour... (La Libre Belgique, 22/10/2014)
- Isabelle Kocher confirmée comme nouvelle numéro deux de GDF Suez (Le Monde, 22/10/2014)
- #BBCtrending: The organic genderless gingerbread debate (BBC News, 22/10/2014)
- Indian girl, 3, 'raped' in Bangalore school (BBC News, 22/10/2014)
- Denis Mukwege, Congolese Gynecologist, Is Awarded Sakharov Prize (The New York Times, 22/10/2014)
- Nothing's wrong with Renee Zellweger's face. There's something wrong with us (The Guardian, 22/10/2014)
- ♦Young women need female role models to inspire success♦ (The Guardian, 22/10/2014)
- Menschenrechte Kongolesischer Frauenarzt erhält Sacharow-Preis (Sueddeutsche Zeitung, 22/10/2014)
- Man veroordeeld voor webcamseks met virtueel meisje (De Standaard, 21/10/2014)
- Pedofiel met pech (De Standaard, 21/10/2014)
- Verblijf in kraamkliniek van minder dan drie dagen is haalbaar (De Morgen, 21/10/2014)
- Ultraorthodoxe joden vallen bussen aan in Jeruzalem (De Morgen, 21/10/2014)
- Isabelle Kocher, nouvelle numéro 2 de GDF-Suez (Libération, 21/10/2014)
- Peut-on aller à l'opéra avec un casque sur la tête ? (Libération, 21/10/2014)

- Beauté masculine : mec-up ! (Libération, 21/10/2014)
- De vrouw die Nigeria voor een ebola-epidemie behoedde (De Volkskrant, 21/10/2014)
- Une Syrienne accusée d'adultère lapidée par son père et des jihadistes (La Libre Belgique, 21/10/2014)
- Le médecin congolais Denis Mukwege lauréat du prix Sakharov 2014 (La Libre Belgique, 21/10/2014)
- Le Dr Mukwege reçoit le Prix Sakharov (Le Soir, 21/10/2014)
- Le prix Sakharov pour le docteur Mukwege et son soutien aux femmes violées en RDC (Le Monde, 21/10/2014)
- Une note interne de l'Opéra de Paris décrypte la loi "anti-burqa" (Le Monde, 21/10/2014)
- Northamptonshire volunteers housing victims in their homes (BBC News, 21/10/2014)
- Abortion is safe, and it should be as available as easily as contraception (The Independent, 21/10/2014)
- Postnatal depression: Are new mothers being failed by care services? (The Independent, 21/10/2014)
- Disney announces new female-led film Moana (The Independent, 21/10/2014)
- Stephanie Hirst: Announcing my transition from male to female means that I am finally free, at last (The Independent, 21/10/2014)
- Attention, men: don't be a creepy dude who pesters women in coffee shops and on the subway (The Guardian, 21/10/2014)
- She for He in children's books (The Guardian, 21/10/2014)
- Why too few women work at senior levels in broadcasting (The Guardian, 21/10/2014)
- There are still laws against abortion in the UK - this must end (The Guardian, 21/10/2014)
- Gamergate is loud, dangerous and a last grasp at cultural dominance by angry white men (The Guardian, 21/10/2014)
- Ultra-Orthodox Jews attack buses with ads promoting female worship at Jerusalem holy site (The Globe and Mail, 21/10/2014)
- Arresting domestic violence at work (The Globe and Mail, 21/10/2014)
- Hooking Up at an Affirmative-Consent Campus? It's Complicated (The New York Times, 21/10/2014)
- U.S. Says It Stopped 3 Young Women Seeking to Join Islamic State (The New York Times, 21/10/2014)
- Report: Majority of men using flex time and loving it (CNN, 21/10/2014)
- Flipping Hollywood's gender script, from 'Ghostbusters' to Cheech and Chong (CNN, 21/10/2014)
- Can abortion be de-stigmatized? (CNN, 21/10/2014)
- Selon le PTB, six femmes sur dix devront travailler jusqu'à 67 ans (La Libre Belgique, 20/10/2014)
- Communiqué des prisonnières politiques de la Prison centrale de Damas (Adra) (Le Monde, 20/10/2014)
- Diskussion über Quote Frauen in blühenden Landschaften (Sueddeutsche Zeitung, 20/10/2014)
- Gesetzeswidrige Kleidung Verschleierte Frau muss Pariser Oper verlassen (Sueddeutsche Zeitung, 20/10/2014)
- Sexuelle Nötigung im Dienstzimmer Jobvermittler zu Bewährungsstrafe verurteilt (Sueddeutsche Zeitung, 20/10/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuws pagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by [Amsab-ISG](#), and is believed to be clean.

-->